

2019 年度香港大專非撞式欖球錦標賽

2019 Hong Kong Tertiary Touch Rugby Championship

2019 年 4 月 27 日 (星期六), 京士柏運動場二號場

Sat, 27 April 2019, King's Park Pitch 2

比賽詳情 Tournament Details

日期 Date:	2019 年 4 月 27 日 (星期六) Sat, 27 April 2018
時間 Time:	0900-1900
地點 Location:	京士柏運動場二號場 King's Park Pitch 2
組別 Grade:	男子、女子、男女子混合組 Mixed, Men and Women

備註 Note:

若參與隊數過多，將以抽籤方式作決定。

If the application is more than request, the result will be based on the draw.

所有參賽球員必須為該院校學生。All players must be full time or part time students in that institute team.

該比賽不接受合併隊出賽。Combine team is not allow on this tournament

比賽時同隊球員之球衣須為同一款式及顏色，而隊伍並須在球衣背後印上號碼(如穿號碼衣，必須穿著同顏色上衣，不得以箱頭筆或膠布更改號碼)，否則可被拒出賽，球員須穿運動襪及運動鞋作賽。

服裝 Uniform:

All players under the same team should wear the same color and style of rugby jersey in the match. All jerseys should have the players' number printed at the back (the number should not be altered or changed using tape or pen). Players are also required to wear socks and sports shoes or boots, otherwise, players could be disqualified for the match.

比賽當日早上七時三十分後如懸掛三號風球或以上，黃色、紅色或黑色暴雨警告，則當日比賽自動取消，由本會另行安排補賽日期。

延期 Postponement:

If any Yellow, Red or Black Rain Warning, Thunder Storm Warning or Typhoon Signal No. 3 or up is hoisted after 7:30 am on the day of the tournament, the tournament will be cancelled. HKTA will reschedule the tournament to another day.

每隊人數

No. of Players:

每隊可註冊 14 名球員, 只限 6 人場上作賽及 8 名後備球員(更換球員次數不限, 必需於賽事停頓時進行)

14 players per team, 6 players with 8 reserves on the field at one time.

(Unlimited changing of players, but such should take place when the game stops).

大會不設上訴, 一切賽果以當場裁判判決為準。比賽運動員違反規則或有不良行為而影響賽事者, 大會有權取消該隊比賽資格, 並且所得成績亦會作廢。本會有權因應情況而更改規則, 參賽者不得異議。

All results will be based on the judgments made by the referee during the match and no appealing will take into account after any match. For any misbehavior or rules breaking from any player of the team, the whole team could be disqualified for the whole competition, and the points from that team will be discarded. HKTA will have the right to change the rules when necessary without notice.

其他 Others

所有球隊必須通知球員, 於該隊第一場比賽前 15 分鐘到大會司令台核對學生証。如沒有核對學生証的隊伍而進行了比賽, 該比賽將作棄權。

All the team must inform player to bring their student card to the official tent to check the identity. If the team has not checked the student card and play the match. The match will be forfeited.

2019 年度香港大專非撞式欖球錦標賽

2019 Hong Kong Tertiary Touch Rugby Championship

2019 年 4 月 27 日 (星期六), 京士柏運動場二號場

Sat, 27 April 2019, King's Park Pitch 2

報名表格 Entry Form

學校名稱:

Name of school:

聯絡人姓名

Contact person:

電郵

聯絡電話

Email:

Contact Tel:

手提電話 Moblie:

報名費全免 No Entry Fee

香港大專非撞式欖球錦標賽
Hong Kong Tertiary Touch Rugby
Championship

男子、女子、混合組
Men Women and Mixed Division



As there will be a shortage of referees the expectation will be that we will also require player referees.
If you any players who can also referee please kindly name them below:

Referee Name:

Please email the form back hkiedtouchrugby@gmail.com on or before 16th April 2019 (18:00)

球員出賽名單 Team Sheet

球隊 Team:

組別 Grade:

No.	球員姓名 PLAYER'S NAME	球員球衣號碼 Player's Number	球員學生証號碼 Player's Student ID card No.
1.			
2.			
3.			
4.			
5.			
6.			
7.			
8.			
9.			
10.			
11.			
12.			
13.			
14.			

所有參賽球員必須為該院校學生

All players must be full time or part time students in that institute team

負責人姓名 Name : _____

日期 Date : _____

學校印章 School Chop : _____

Please email the form back hkiedtouchrugby@gmail.com on or before 16th April 2019 (18:00)

球員出賽名單 Team Sheet

球隊 Team:

組別 Grade:

No.	球員姓名 PLAYER'S NAME	球員球衣號碼 Player's Number	球員學生証號碼 Player's Student ID card No.
15.			
16.			
17.			
18.			
19.			
20.			
21.			
22.			
23.			
24.			
25.			
26.			
27.			
28.			

所有參賽球員必須為該院校學生

All players must be full time or part time students in that institute team

負責人姓名 Name : _____

日期 Date : _____

學校印章 School Chop : _____

Please email the form back hkiedtouchrugby@gmail.com on or before 16th April 2019 (18:00)

球員出賽名單 Team Sheet

球隊 Team: _____

組別 Grade: _____

No.	球員姓名 PLAYER'S NAME	球員球衣號碼 Player's Number	球員學生証號碼 Player's Student ID card No.
29.			
30.			
31.			
32.			
33.			
34.			
35.			
36.			
37.			
38.			
39.			
40.			
41.			
42.			

所有參賽球員必須為該院校學生

All players must be full time or part time students in that institute team

負責人姓名 Name : _____

日期 Date : _____

學校印章 School Chop : _____